
Raport de activitate 

Subsemnatul Romanescu loan, consilier local Organizatia P .S.D Negresti, in perioada Iunie 2012> 

Iunie 201j in calitate de consilier local am desfasurat urmatoarele activitati: 

1. Am solicitat ca dosarele de repartizare a locuintelor A.N.L. sa fie prezentate de catre presedintele 

de comisie in cadrul sedintelor de C.L., deoarece nu se cunosc date din dosar si poate exista 

posibilitatea incalcari legii privind repartizarea locuintelor. 

2. In cadrul sedintelor de consiliu local am solicitat executivului ca atunci cand , se vor acorda bani 

pentru biserici sa fie acordat in mod egal tuturor bisericilor, sa fim transparenti si sa nu favorizam pe 

nimeni, mai ales sa transformam nevoia in lux. 

3. Avind in vedere degradarea continua a unei parti din acoperisul Spitalului Orasenesc, am solicitat 

executivului in sedintele de consiliu local alocarea unei sume de bani pentru repararea acoperisului , 

pentru a stopa degradarea cladirii. 

4. Am solicitat in cadrulsedintelor de consiliu local o mai buna organizare a S.C. UTILITATI 

NEGRESTI, pentru a nu mai avea cheltuieli neacoperite, ne justificate si a numai inregistra pierderi 

de peste 1.5 miliarde lei. 

5. In cadrul sedintelor de consiliu local am solicitat Functionarilor publici sa aiba mai mult respect 

fata de cetatean, deoarece am primit mai multe sesizari din partea cetatenilor ca nu sunt tratati 

corespunzator si am rugat functionarii publici sa respecte legea 215/2001 . A vand in vedere si faptul ca 

salariile au crescut si munca este aceeasi. 

6. Regulamentul de desfasurare a sedintelor de consiliu local spune ca o data la 6 luni toate cererile, 

petitiile sa fie analizate din punct de vedere a rezolvari in cadrul sedintelor de consiliu local. De aceea 

am solicitat acest lucru dar nu sa realizat nici pana in acest moment. 

7. Am solicitat in sedintele de consiliu local, ca functionari publici, salariatii contractuali si sefi de 

compartimente, periodic sa prezinte in fata consiliului local un raport de activitate. Am solicitat asta 

deoarece nu toti functionari publici isi fac datoria catre cetatean conform statutului functionarilor 

publici. Un exemplu - sau adunat mai multe petiti care nu au primit nici un raspuns in termenul 

prevazut de lege. Functionarul public asteapta ordin din partea sefuluii de birou sau al unitatii pentru a 

oferi cetateanului un raspuns. 

8. In aceasta perioada am avut in vedere ca sedintele comisiilor de specialitate sa se tina separat cu 2-3 

zile inaintea sedintelor de consiliu local ordinare. Deoarece legea spune ca aceste comisii sa se tina 

inainte de sedintele de consiliu local in acest sens. Am constatat ca tinandu-se la un loc cu toate 

comisiile nu se dezbat problemele coresponzator. 

9. Cetatenii au venit cu mai multe propuneri catre mine ca consilier local din partea Organizatiei 

P.S.D. unde eu am solicitat executivului asfaltarea strazi Abator si lucrari de combaterea inundatiilor, 

deoarece cand ploua multe gospodarii sunt inundate si parinti isi due copii in spate pana la str. M . 

Kogalniceanu sau str. LL. Caragiale pentru a merge copii curati la scoala. Cetatenii au mai cerut ca 

pe strazile LL. Caragiale, Abator, C. Porumbescu, si G. Enescu, aductiune de Gaz metan. 



10. In cadrul sedintelor de consiliu local am dezbatut problema spitalului, am propus sa mergem la 
conducerea Consiliului Judetean pentru a ne ajuta la redeschiderea spitalului orasenesc, in cazul in car 
e nu gasim sprijin sa formam o echipa de consilieri locali si cetateni si sa mergem la Ministerul 
Sanatatii, avand in vedere ca in perioada guvernarii Ponta sau deschis 27 de spitale din cele 67 inchise 
in perioada guvernarii Boe. Spitalul este inchis de 8 ani si nu sa mai efectuat nici u reparatie in acest 
moment se afla in degradare, pentru a nu pierde aceasta cladire am rugat sa se intervina cu mijloace 
proprii pentru a stopa degradarea cladirii. 

11 . Am solicitat in mai multe randuri rezolvarea problemelor cu persoanele care locuiesc in cladirile 
vechi ale spitalului, doresc sa se minimizeze consumul mare de energie electica pe care aceste 
persoane il consuma si nul platesc din diferite motive. 

12. Am solicitat montarea de camera de luat vederi la intersectia de drumuri dintre strazile Al.I.Cuza 
si G. Cosbuc deoarece pe aceste strazi locuiesc mai multe persoane in varsta si se produc maui multe 
probleme antisociale. 

13. Avand in vedere imposibilitate de a se mentiona in procesele verbale din sedinte de consiliu local 
toate interventiile cu continut integral, am solicitat achizitionarea unei aparaturii audio pentru o mai 
buna mentionare in procesele verbale de la sedintele de consiliu local. 

Acesta este raportul de activitate pe care il prezint. 

Data 


